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Mötesanteckning från prefektrådets internat SCI, Dag 2 
Plats för mötet: Näsby Slott  

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik,  
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Anna-Karin Tornberg, poprefekt Matematik 
Erik Edstam, kanslichef 
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd  
 
Frånvarande: 
Mats Boij, prefekt Matematik (Anna-Karin Tornberg deltar i stället) 

1 Info från skolan 
 
 
Ordinarie prefektrådsmöte sker som en del av programmet på internatet.  
 
Skolchef:  
 

- Tema för skolfrukost den 19 mars diskuteras: plan att Gunnar informerar om 
dimensionering samt att Oscar igen ger information om omstruktureringen av 
forskarutbildningen.   

- Diskussion uppstår om handledarskap i samband med diskussion om teman för 
fakultetsfrukost, vad innebär t.ex. gott handledarskap ur olika synvinklar sett. 
Diskussion om syner på handledarskap förs samt hur man säkerställer en utveckling i 
handledarskapet. 
  

Information från FA: 
- Diskussion om den nya rollen som FoA förs och man ser att det är bra att helheten 

diskuteras under våren och eventuellt kunde ett tema för ett internat i höst kopplas 
samman med detta.  

- Ansökningar till FoA-tjänster har inkommit och dessa kommer att ses över nästa vecka.  
- Angående forskarutbildning kommer huvudtema på nästa veckas 

forskarutbildningsutskott att vara doktorandstegen/löneutveckling. Diskussion förs om 
lönenivåer generellt.  

 



MÖTESANTECKNING Datum Ev. diarienummer 
 2025-03-06  
 
 

 2 (2) 
 

 

 

2 Inrättande av nya tjänster på Institutionen för Matematik 
 

- Anna-Karin informerar prefektrådet om rekryteringsbehov/planer vid institutionen och 
visar en presentation med en sammanfattning över läget.  

o Två lektorer i numerisk analys vill utlysas: Ser man på snittbemanning är det få 
lektorer på avdelningen. Underbemanning överlag, kan inte låna in personal.  

o Plan på att utlysa vikarierande adjunkt medan processen med två ovannämnda 
lektorerna pågår.  

 
- Lektor i matematik med inriktning mot utbildning kommer också att sökas:  

o Man söker någon som kan engagera sig i utbildningsprojekt inom GRU där 
startvillkoren görs tydliga.  

o Ska inte ses som att man söker en didaktiker.  
o Diskussion förs om KTH:s attraktionskraft för denna tjänst.  
o Förslag till text för anställningsprofil diskuteras.  

 
- Frågor om bakgrund och behov ställs till Anna-Karin som besvarar.  
- Institutionen får OK att gå vidare med tjänsterna.  
- Utformning av sökkommitté diskuteras.  

3 Övriga frågor 
Diskussion om fortsatt nyttjande av lokaler på albano/albanova och framtida lösningar 
diskuteras.  
 
 

 

Anteckningar av 

Jessica Järfvas-Kronqvist 

2025-03-06 
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